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I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 
 

sa XVII (sedmnaeste) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg-Novi, održane dana 
04.02.2016.godine u prostorijama Opštine Herceg-Novi sa početkom u  8:30 časova 
 
Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji je 
obavjestio prisutne da je saziv za današnju sjednicu sa materijalima upućen 25.01.2016.godine 
svim odbornicima, parlamentarnim partijama i strankama, predsjednici Opštine, 
potpredsjedniku Opštine, Glavnom administratoru, obrađivačima, direktorima javnih 
preduzeća i  ustanova, nevladinom sektoru  i predstavnicima sredstava javnog informisanja. 
 
Odsustvo sa sjednice najavili su odbornici: Obrad Gojković i Špiro Vuković. 
Tok sjedice  se fonografski  snima, javni prenos vrši se putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio TV Herceg-Novi, interesovanje za televizijsko snimanje iskazala je TV Herceg Novi,  a 
o zapisniku sa sjednice stara se Vesna Zorić iz Službe Skupštine. 
Polazeći od člana 64 stav 1 i 2, nakon izvršene prozivke, predsjedavajući je konstatovao da 
sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje  27 odbornika, te da su obezbijeđeni uslovi za 
punovažan rad i odlučivanje. 
Na osnovu člana 147 i 148 Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, u radu Skupštine, kroz 
institut „slobodne stolice“ učestvuje predstavnik NVO „Udruženje turističkih organizacija 
Herceg Novog“ gospodin Ilija Budeč. 
 
Odbornica Danijela Đurović dala je komentar na odgovor na odborničko pitanje vezano za 
postavljenje led sistema ulične rasvijete smatrajući da je dati odgovor neprihvatljiv i da ne daje 
ni minimum informacija o tom pitanju. Na pitanje koje se odnosilo na aktivnosti i finansiranje 
ukrašavanje grada za Novu godinu nije dobila odgovor. Obzirom na već ustaljenju praksu, koja 
traje duži period da se  na njena pitanja koja postavlja, ne obezbjeđuju odgovori, traži od 
Predsjednika Skupštine da joj se na narednoj sjednici Skupštine dostavi spisak svih odborničkih 
pitanja u ovom mandatu Skupštine i podatak na koja su odbornička pitanja dostavljeni odgovori 
a na koja nisu. 
Odbornik Stevo Cvjetković je vezano za odgovor na pitanje o izmjeni Finansijskog plana 
Turističke organizacije uočio da nije prikazana stavka za manifestaciju „Free kick masters“ u 
iznosu od 69.000 eura pa, ukoliko je tačno da je izvršen povraćaj tih sredstava, ostaje pitanje 
kako ce se ta stavka knjižiti. Na prethodnoj sjednici postavio je pitanje koje je pogrešno 
navedeno i obesmišljeno pa ga ponavlja: „Koliko je sredstava prihodovano po osnovu naknade 
za komunalno opremanje građevinskog zemljišta u Budžetima Opštine Herceg Novi za period 
2010-2014.godine?  „Koliki je bio kapitalni Budžet Opštine Herceg Novi kumulativno za isti 
vremenski period (2010-2014.godine). 
Odbornik Mirko Mustur reagovao je proceduralno sa predlogom da se odbornici informišu o  
Zakonu o spriječavanju korupcije kako bi mogli reagovati u utvrđenim rokovima.  
Predsjednik Skupštine obavjestio je prisutne da je Agenciji za spriječavanje korupcije uputio 
zahtjev  za davanje mišljenja za sve odbornika Skupštine opštine Herceg Novi o čemu će biti 
blagovremeno informisani. 
Predsjedavajući je polazeći od člana 66  stav 1  Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, 
stavio na usvajanje Izvod iz zapisnika sa XVI redovne sjednice održane 18.12. 2015.godine te 
je nakon kraće diskusije odbornika Dragana Šimraka koja se odnosila na zastupljenost 
odbornika SDP-a u skupštinskim radnim tijelima, konstatovao da je Izvod iz zapisnika sa XVI 
redovne sjednice usvojen uz 20 glasova „za“ i 7 glasova „uzdržan“. 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje predlog Predsjednice Opštine da se dnevni red dopuni 
tačkom - Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog plana „Blaca-
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Jošica“ za lokalitet Hotela Park u Bijeloj, i nakon izjašnjavanja odbornika konstatovao da je isti 
usvojen uz 24 glasa „za“ i 3 glasa „protiv“. 
Odbornicima su u okviru tačke – Izbor i imenovanja, naknadno dostavljena četiri predloga 
rješenja koje je formirao Odbor za izbor i imenovanja. Predsjedavajući je obavjestio prisutne 
da se  Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Odbora direktora „Parking servis“ DOO 
Herceg Novi, povlači  radi neusklađenosti sa Zakonom. 
Predsjednik Skupštine je stavljajući na izjašnjavanje dnevni red u cjelini konstatovao da je uz 
20 glasova „za“ i 7 glasova „uzdržan“ usvojen sledeći 
 

D N E V N I    R E D 
1. Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog plana 

„Blaca-Jošica“ za lokalitet Hotela Park u Bijeloj. 
2. Informacija o realizaciji turističke sezone 2015. godine sa Anketom turista 2015. 

godine. 
3. Program mjera i aktivnosti za pripremu turističke sezone 2016. godine. 
4. Izbor i imenovanja. 

- Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora direktora Društva 
sa ograničenom odgovornošću „Čistoća“ – Herceg Novi; 

- Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove 
„Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković“ Herceg 
Novi; 

- Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove 
„Gradska biblioteka i čitaonica“ Herceg Novi. 

5. Odbornička pitanja i odgovori. 
 

I 
 

Odbor za statut i propise Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže Skupštini da 
Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog plana „Blaca -Jošice“ 
za lokalitet Hotela Park u Bijeloj, usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbor za planiranje i uređenje prostora Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže 
Skupštini da Predlog Odluke o donošenju izmjena i  dopuna Detaljnog urbanističkog plana 
Blaca- Jošica za lokalitet Hotela Park u Bijeloj, stavi u skupštinsku proceduru. 

U otvorenoj raspravi, za riječ se javio odbornik Mirko Mustur koji je iznio generalnu primjedbu 
da se odluka koja tretira urbanističko uređenje dostavlja naknadno tako da odbornici nemaju 
dovoljno vremena da sagledaju sve bitne elemente koji se tiču iste. 
Odbornica Danijela Đurović je istakla da se hotel u Bijeloj već uveliko gradi a danas se razmatra 
odluka pa se postavlja pitanje odobrenja se izvodjenje građevinskih radova. Pored činjenice da 
su Herceg Novom neophodni hotelski kapaciteti, smatra da se ova odluka donosi po ubrzanoj 
proceduri i da se zastupaju samo interesi investitora a ne šire društvene zajednice, tako da istu 
neće podržati. 
Odbornik Dragan Šimrak smatra da se donošenjem predložene odluke obezbjeđuje zakonski 
okvir za objekat koji je skoro izgrađen. Prvenstveno se štite interesi investitora koji u 
prethodnim poslovanjima nije ispoštovao svoje zakonske obaveze prema državi i Opštini. Zato 
ispred Kluba odbornika SDP-a predlaže da se ova tačka dnevnog reda odloži dok investitor ne 
izmiri svoje obaveze. 
Predsjednik Skupštine Andrija Radman naglasio je da su za godinu dana obezbijeđeni uslovi 
da četiri investitora krenu u realizaciju projekata izgradnje hotelskih kapaciteta koji su za grad 
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krajnje nepohodni, što dovoljno govori u prilog činjenici da se u potpunosti sagledava opšti 
društveni interes i interes grada.  
Uslijedla je replika u kojoj su učestvovali odbornici Danijala Đurović, Andrija Radman i 
Dragan Šimrak, nakon čega je Mladen Kadić, sekretar Sekretarijata za prostorno planiranje, 
izgradnju, komunalne djelatnosti i zaštitu životne sredine dao pojašnjenja vezano za 
sprovođenje zakonske procedure. 
Odbornica Danijela Đurović postavila je pitanje zastupljenosti zelenih površina i dislociranja 
vrijednih biljnih vrsta te naglasila da je neprihvatljivo usvajanje prostorno planskog dokumenta 
čiji investitor ima neizmirena dugovanja prema državi i Opštini i ne poštuje odluke i akte 
lokalne samouprave. 
Odbornik Mirko Mustur naglašava da je neophodno obezbijediti striktno pridržavanje zadatih 
gabarita objekta, a odbornik Dragan Šimrak da se mora poštovati zakonska procedura kako za 
ovog investitora tako i za sve ostale. 
Nakon pojašnjenja koja je dao sekretar Mladen Kadić, predsjedavajući je konstatovao da je 
Skupština uz 18 glasova „za“, 4 glasa „protiv“ i 5 glasova „uzdržan“ usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE  ODLUKA o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog plana „Blaca-
Jošica“ za lokalitet Hotela Park u Bijeloj,   u predloženom tekstu. 
 

II 
Odbor za turizam i privredni razvoj jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 
Informaciju o realizaciji turističke sezone 2015. godine sa Anketom turista 2015. godine, stavi 
u skupštinsku proceduru. 

Odbornik Mirko Mustur dao je predlog zaključaka: 1. Skupština opštine Herceg Novi obavezuje 
nadležne organe lokalne uprave i Turističke organizacije Herceg Novog da u najskorije vrijeme 
organizuje sastanak, okrugli sto, javnu raspravu ili slično, sa predstavnicima turističke privrede 
Herceg Novog, hotela, agencija, predstavnicima privatnog smještaja, ugostitelja, prevoznika, 
predstavnicima svih komunalnih preduzeća čiji je osnivač Opština, predstavnicima mjesnih 
zajednica kao i drugih zainteresovanih subjekata na kome bi se izvršila analiza prethodne i dali 
predlozi za sezonu 2016.godine. Zapisnik ili zaključci sa takvog sastanka bi predstavljali 
smjernice Skupštini šta treba dalje raditi u cilju pripreme turističke sezone.  

2. Do početka turističke sezone u okviru svakog zasjedanja Skupštine, ili bar jednom u mjesecu, 
treba posvetiti jednu tačku na skupštinskim zasjedanjima vezano za pripremu turističke sezone 
i analizu obavljenih aktivnosti.  

Odbornica Danijela Đurović izražava sumnju da je Anketa turista 2015.godine plagijat, 
nekorektan i netačan dokument, a direktorica Turističke organizacije Herceg Novog, koja bi 
trebala dati pojašnjenja vezano za metodologiju izrade ankete, nije prisutna na sjednici. 
Navodeći niz primjera, iznosi mišljenje da se radi o netačnim podacima. U Anketi je navedeno 
povećanje broja noćenja što smatra da nije realno povećanje, već je poslijedica obaveze 
prijavljivanja  shodno Zakonu o strancima. Smatra da se na kvalitetan način mora riješiti pitanje 
uređenja gradskih pijaca, naročito pijace u Igalu i pitanje vodosnabdijevanja sela u 
hercegnovskom zaleđu koja nisu priljučena na gradski vodovod. 

Odbornik Zoran Bošnjak mišljenja je da se sa pripremama za narednu turističku sezonu počelo 
u pravo vrijeme za razliku od prethodnih godina. Ako se izuzme problem infrastrukture koji  
predstavlja dugoročnu aktivnost, smatra da se turistička ponuda može unaprijediti valjanim 



 

4 
 

mjerama i aktivnostima. U tom cilju potrebno je racionalno sagledati probleme, sačiniti plan 
aktivnosti i krenuti u njegovu realizaciju.  

Odbornik Mirko Mustur podsjetio je prisutne na problem prijavljivanja gostiju koji je u toku 
prethodne turističke sezone unio dosta konfuzije pa smatra da se prijava boravka i naplata 
turističke takse ove godine mora organizovati mnogo efikasnije. Mjesne zajednice 
organizovanjem raznih manifestacija daju svoj doprinos unaprijeđenju turističke ponude ali im 
je do sada je u tome Turistička organizacije Herceg Novog pružala nedovoljnu ili nikakvu 
pomoć. 

Odbornica Sandra Požgaj podsjetila je prisutne da je prethodne turističke sezone grad bio u 
lošem stanju zbog izgradnje kanalizacionog kolektora, što donekle može biti opravdanje za 
relativno niske ocjene iskazane u Anketi. Takođe smatra da Anketa nije izrađena na adekvatan 
način, i da se sledeća mora uraditi po novoj metodologiji. Međutim, Anketa  je ukazala na slabu 
ekološku osvješćenost građana koji se moraju edukovati i dati svoj doprinos unaprijeđenju 
turističke ponude.  

Odbornik Miloš Konjević smatra da današnja diskusija ne smije biti usmjerena ka prikupljanju 
političkih poena. Probleme treba evidentirati i pristupiti njihovom rješavanju. Čistoća grada 
mora se podići na veći nivo, potrebno je obezbijediti vozilo za pranje ulica,  riješiti pitanje buke 
koje je godinama problem i oštro sankcionisati prekršitelje. Takođe se mora riješiti pitanje 
izlivanje otpadnih voda u more i pitanje dilera, a kulturne manfiestacije osvježiti novim i 
originalnim sadržajima. 

Odbornica Nataša Martić istakla je da se mora uzeti u obzir da je Zakon o boravišnoj taksi 
stupio na snagu u sred turističke sezone ali da je broj registrovanih noćenja tačan jer se 
registracija vrši putem softvera, te da je neophodno podići svijest građana što će svakako uticati 
na bolje ocjene turističke sezone.  

Odbornik Slobodan Radović smatra da je Anketa polazna tačka koja pokazuje sta se treba 
mijenjati, te da se realno moraju sagledati sve primjedbe. Anketa u datoj formi i sadržaju izgleda 
prilično paušalno, bez datih argumentacija i utemeljenja iznijetih tvrdnji. Izrađena je po 
metodologiji koja se koristi već dugi niz godina i evidentno je da se pristup mora mijenjati. 
Smatra da koordinaciono tijelo za praćenje turističke sezone mora odmah početi sa radom, te  
da se sve primjedbe moraju evidentirati, odgovorno i ozbiljno razmotriti.  

Odbornica Zinaida Miljković ističe da se kontinuirano mora raditi na unaprijeđenju turističke 
ponude. Anketom nije obuhvaćena usluga pružanje medicinske pomoći a ova je Služba  dodatno 
opterećena naročito u toku turističke sezone. Neophodno je riješiti pitanje održavanja čistoće, i 
to nabavkom većeg broja kontejnera koji bi morali da se češće prazne i redovno peru i 
dezinfikuju. Takođe smatra da bi trebalo angažovati dodatni broj izvršioca na održavanju 
zelenih površina i za to Budžetom predvidjeti sredstva. Posebna pažnja mora se obratiti na 
pitanje buke, nema mjenjačnica a neophodno je postaviti mape i info table, informativne table 
na engleskom jeziku i putokaze. 

Andrija Radman, predsjednik Skupštine,  naglasio je važnost ove teme iz kog razloga je i 
zakazana današnja sjednica. Svi subjekti turističke ponude moraju dati svoj doprinos kako bi 
grad bio što konkurentniji na turističkom tržištu. Pravovremena identifikacija problema je od 
ključnog značaja jer se, uz poštovanje zakonskih procedura, rok realizacije pomjera i do godinu 



 

5 
 

dana, pa je zato neophodno što hitnije prići evidentiranju problema i sprovođenju mjera za 
njihovo prevazilaženje. 

U nastavku sjednice, učešće u radu uzeo je gospodin Ilija Budeč ispred NVO „Udruženje 
turističkih organizacija Herceg Novog“, nakon čega se za riječ javila odbornica Sandra Požgaj 
koja je istakla mišljenje da je neophodno pojačati propagandnu djelatnost i povećati nivo 
turističkih usluga.   

Odbornik Mirko Mustur smatra da bi cjelokupan razvoj grada trebao biti usmjeren 
unaprijeđenju turizma kao privredne grane a da je Skupština prethodno trebala raspravljati o 
Planu i Programu rada Turističke organizacije Herceg Novog što bi svakako uticalo na tok 
današnje diskusije.  Mišljenja je da bi jedna trećina ukupnih plažnih površina na teritoriji 
Opštine Herceg Novi morala biti javna sa obezbijeđenim prostorom za presvlačenje, tuševima 
i utvrđenim načinom održavanja čistoće. 

Odbornica Danijela Đurović je mišljenja da su izvještajem trebali biti obuvaćeni  „Pomorski 
saobraćaj“ AD i „Bluline“. Evidentan je problem nedostatka parking mjesta  i buke, naročito iz 
noćnog kluba „Admiral“ gdje su registrovane brojne žalbe turista. Upućuje apel nadležnim 
organima da se ukina naplata takse za pristajanje brodova jer se naplatom unazađuje ionako 
loša ponuda prevoza brodićima. Predlaže da se Informaciju o realizaciji turističke sezone 2015. 
godine sa Anketom turista 2015. godine povuče na doradu u tehničkom smislu. 

Predsjednik Skupštine je uz izmjenu sa kojom se usaglasio odbornik Mirko Mustur kao 
predlagač, dao predlog zaključaka na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština jednoglasno, 
uz 25 glasova „za“ usvojila predlog zaključaka odbornika Mirka Mustura. 

Za predlog odbornice Danijele Đurović 7 odbornika glasalo je „za“, 18 „protiv“ i 1 „uzdržan“, 
pa je predsjedavajući konstatovao da isti nije usvojen. 

Predsjedavajući je konstatovao da je uz 18 glasova „za“, 2 „protiv“ i 6 „uzdržan“ usvojena  
Informacija o realizaciji turističke sezone 2015. godine sa Anketom turista 2015. godine, te da 
je Skupština usvojila sledeće 

Z A K LJ U Č K E 
 
 

1. USVAJA SE Informaciju o realizaciji turističke sezone 2015. godine sa Anketom turista 
2015. godine. (18 glasova „za“,  2 glasa „protiv“ i 6 glasova „uzdržan“)   

2. Skupština opštine Herceg Novi obavezuje nadležne organe lokalne uprave i Turističke 
organizacije Herceg Novog da u najskorije vrijeme organizuje sastanak, okrugli sto, 
javnu raspravu ili slično, sa predstavnicima turističke privrede Herceg Novog, hotela, 
agencija, predstavnicima privatnog smještaja, ugostitelja, prevoznika, predstavnicima 
svih komunalnih preduzeća čiji je osnivač Opština, predstavnicima mjesnih zajednica 
kao i drugih zainteresovanih subjekata na kome bi se izvršila analiza prethodne i dali 
predlozi za sezonu 2016.godine. Zapisnik ili zaključci sa takvog sastanka bi 
predstavljali smjernice Skupštini šta treba dalje raditi u cilju pripreme turističke sezone.  
(jednoglasno, 25 glasova „za) 

3. Do početka turističke sezone u okviru svakog zasjedanja Skupštine posvetiti jednu tačku 
na skupštinskim zasjedanjima vezano za pripremu turističke sezone i analizu obavljenih 
aktivnosti. (jednoglasno, 25 glasova „za) 
 



 

6 
 

 

Predsjednik Skupštine dao je pauzu pa je rad sjednice prekinut u 11,45 i nastavljen u 12,25 
časova. 

III 
Odbor za turizam i privredni razvoj jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 
Program mjera i aktivnosti za pripremu turističke sezone 2016. godine, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbornica Danijela Đurović dala je predlog zaključaka:1. Uputiti preporuku Javnom preduzeću 
za upravljanje morskim dobrom Crne Gore da ugovori koje sklapaju sa zakupcima budu na 
godinu dana i da se u tom periodu obezbijedi raspisivanje tendera i izbor zakupaca za narednu 
godinu ili produženje ugovora postojećih zakupaca kako bi zakupci bili legitimisani a  njihova 
obaveza održavanja zakupljenih prostora utvrđena tokom čitave godine. 
2.Budžetom Opštine Herceg Novi za 2016.godinu predvidjeti sredstva i do 1.maja 2016.godine 
realizovati  kupovinu specijalnog vozila manjih gabarita za odvoz otpada sa Šetališta i iz užih 
ulica grada. 
3.Potrebno je obezbijedti kvalitetnije vodosnabdijevanje  sela u hercegnovskom zaleđu koja 
nisu priključena na vodovodnu mrežu, bilo nabavkom cistjerne za vodu za DOO „Vodovod i 
kanalizacija“ ili ugovorom koji bi Opština sklopila sa drugim privrednim društvom,  čime bi se 
obezbijedilo uredno dopremanje vode. 
Vezano za eventualno izmještanje autobuske stanice na novu lokaciju u Meljinama, pita da li 
je to adekvatan prostor, da li se razmotrila moguća ekološka ugroženost Savinske dubrave i 
gdje će u tom slučaju biti smještena vatrogasna služba. Ističe da je buka jedna od glavnih 
primjedbi gostiju, te da je nespojivo istovremeno poslovanje Gradske luke i noćnog kluba 
„Admiral“. 
Odbornik Zoran Kovačević dao je predlog zaključaka: 1. Uputiti inicijativu Javnom preduzeću 
za upravljanje morskim dobrom Crne Gore da se se kroz ugovor o zakupu hotelskog kupališta 
u Njivicama, u skladu sa zakonom, obezbijedi nesmetan pristup kupalištima u morskom dobru 
mještanima Njivica, njihovim gostima i ostalim građanima.   
2.U saradnji sa „Parking servis“ DOO Herceg Novi, registrovanim vlasnicima privatnih 
smještajnih kapaciteta,  obezbijediti privilegovane uslove za parkiranje vozila turista u ulicama 
u kojima se ti smještajni kapaciteti nalaze. 
3.U okviru djelatnosti DOO „Komunalno stambeno“ Herceg Novi definisati  mjere i propise za 
tretiranje i uništavanje ambrozije na teritorji Opštine Herceg Novi. 
Odbornica Sandra Požgaj predložila je zaključak: Obavezuje se Turistička organizacija Herceg 
Novog da prilikom izrade Ankete turista za ovogodišnju turističku sezonu primjeni 
metodologiju anketiranja koja će dati relevantne i vjerodostojne podatke o svim segmentima 
koji utiču na cjelokupni turistički proizvod grada i koja će omogućiti realnije sagledavanje 
eventualnih nedostataka radi njihovog unapređenja.  
U tom cilju potrebno je održavanje okruglog stola sa nosiocima turističke privrede kako bi se 
međusobno usaglasili o načinu sprovođenja ankete i obrade podataka. 
Predsjedavajući je nakon kosultacije sa predlagačem koji je prihvatio date predloge i sugestije, 
konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 26 glasova „za“ usvojila sledeći 
 
 

Z A K LJ U Č A K  
USVAJA SE Program mjera i aktivnosti za pripremu turističke sezone 2016. godine uz sledeće 
dopune: 
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- Uputiti preporuku Javnom preduzeću za upravljanje morskim dobrom Crne Gore da 
ugovori koje sklapaju sa zakupcima budu na godinu dana i da se u tom periodu 
obezbijedi raspisivanje tendera i izbor zakupaca za narednu godinu ili produženje 
ugovora postojećih zakupaca kako bi zakupci bili legitimisani a  njihova obaveza 
održavanja zakupljenih prostora utvrđena tokom čitave godine. 

- Budžetom Opštine Herceg Novi za 2016.godinu predvidjeti sredstva i do 1.maja 
2016.godine realizovati  kupovinu specijalnog vozila manjih gabarita za odvoz otpada 
sa Šetališta i iz užih ulica grada. 

- Potrebno je obezbijedti kvalitetnije vodosnabdijevanje  sela u hercegnovskom zaleđu 
koja nisu priključena na vodovodnu mrežu, bilo nabavkom cistjerne za vodu za DOO 
„Vodovod i kanalizacija“ ili ugovorom koji bi Opština sklopila sa drugim privrednim 
društvom,  čime bi se obezbijedilo uredno dopremanje vode. 

- Uputiti inicijativu Javnom preduzeću za upravljanje morskim dobrom Crne Gore da se 
se kroz ugovor o zakupu hotelskog kupališta u Njivicama, u skladu sa zakonom, 
obezbijedi nesmetan pristup kupalištima u morskom dobru mještanima Njivica, 
njihovim gostima i ostalim građanima.   

- U saradnji sa „Parking servis“ DOO Herceg Novi,  registrovanim vlasnicima privatnih 
smještajnih kapaciteta, obezbijediti privilegovane uslove za parkiranje vozila turista u 
ulicama u kojima se ti smještajni kapaciteti nalaze. 

- U okviru djelatnosti DOO „Komunalno stambeno“ Herceg Novi definisati  mjere i 
propise za tretiranje i uništavanje ambrozije na teritorji Opštine Herceg Novi. 

- Obavezuje se Turistička organizacija Herceg Novog da prilikom izrade Ankete turista 
za ovogodišnju turističku sezonu primjeni metodologiju anketiranja koja će dati 
relevantne i vjerodostojne podatke o svim segmentima koji utiču na cjelokupni turistički 
proizvod grada i koja će omogućiti realnije sagledavanje eventualnih nedostataka radi 
njihovog unapređenja.  
U tom cilju potrebno je održavanje okruglog stola sa nosiocima turističke privrede kako 
bi se međusobno usaglasili o načinu sprovođenja ankete i obrade podataka. 

 
 

IV 
 

Odbor za izbor i imenovanja  uz 4 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora direktora Društva sa 
ograničenom odgovornošću „Čistoća“- Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za statut i propise Skupštine opštine Herceg Novi uz 4 glasa „za“ i 1 glas „ protiv“ 
predlaže Skupštini da Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora direktora 
Društva sa ograničenom odgovornošću „Čistoća“- Herceg Novi, usaglašen sa Zakonom i 
Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
Predsjednik Skupštine je nakon izjašnjavanja odbornika konstatovao da je Skupština uz 18 
glasova „za, 3 glasa „protiv“ i 6 glasova „uzdržan“ usvojila sledeći 
 

Z a k lj u č a k 
DONOSI SE Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Odbora direktora Društva sa 
ograničenom odgovornošću „Čistoća“- Herceg Novi, u predloženom tekstu. 
 

 
Odbor za izbor i imenovanja  uz 4 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Rješenja o razješenju i imenovanju člana Savjeta  Javne ustanove „Gradski 
muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković“ Herceg Novi, stavi u skupštinsku 
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proceduru, uz izdvojeno mišljenje Danijele Đurović koje se odnosi na kompletnu tačku: Izbor 
i imenovanja, a koje glasi: 
 
„Klub odbornika Socijalističke narodne partije protivi se načinu izbora članova organa 
upravljanja preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opština. Ponovo se primjenjuje nedemokratski 
princip, gdje je za izbor članova organa upravljanja, osnovna referenca partijska pripadnost, a 
ne stručnost. Frapantna je i činjenica da predlagači na Odboru za izbor i imenovanja nemaju 
pojma ko su ljudi koje predlažu u organe upravljanja.  
Takođe, ponavljamo da imenovanje odbornika na rukovodeće funkcije u organima upravljanja 
preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opština, predstavlja konflikt interesa i očekujemo da 
nadležni organi to procesuiraju. Apsurdno je da predsjednik Odbora za izbor i imenovanja nije 
sazvao sjednicu, već istu saziva Predsjednik Skupštine“. 
Odbor za statut i propise Skupštine opštine Herceg Novi uz 4 glasa „za“ i 1 glas „ protiv“ 
predlaže Skupštini da Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove 
„Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković“ Herceg Novi, usaglašen 
sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru, uz izdvojeno mišljenje Danijele Đurović 
koje se odnosi na kompletnu tačku: Izbor i imenovanja, a koje glasi: 
„Klub odbornika Socijalističke narodne partije protivi se načinu izbora članova organa 
upravljanja preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opština. Ponovo se primjenjuje nedemokratski 
princip, gdje je za izbor članova organa upravljanja, osnovna referenca partijska pripadnost, a 
ne stručnost“. 
Predsjednik Skupštine je nakon izjašnjavanja odbornika konstatovao da je Skupština uz 18 
glasova „za, 3 glasa „protiv“ i 6 glasova „uzdržan“ usvojila sledeći 
 

Z a k lj u č a k 
DONOSI SE Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove „Gradski muzej 
Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković“ Herceg Novi, u predloženom tekstu. 

Odbor za izbor i imenovanja uz 4 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove „Gradska 
biblioteka i čitaonica“ Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za statut i propise Skupštine opštine Herceg Novi uz 4 glasa „za“ i 1 glas „ protiv“  
predlaže Skupštini da Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove 
„Gradska biblioteka i čitaonica“ Herceg  Novi, usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u 
skupštinsku proceduru. 
Predsjednik Skupštine je nakon izjašnjavanja odbornika konstatovao da je Skupština uz 18 
glasova „za, 3 glasa „protiv“ i 6 glasova „uzdržan“ usvojila sledeći 
 

Z a k lj u č a k 
DONOSI SE Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove „Gradska 
biblioteka i čitaonica“ Herceg  Novi, u predloženom tekstu.  

V 

Na  XVII redovnoj sjednici Skupštine opštine Herceg Novi postavljena su sledeća odbornička 
pitanja: 

ODBORNICA JOVANA ŠIJAČIĆ: 

„Molim da mi dostavite sve ugovore o radu, ugovore o djelu i ugovore o volontiranju sklopljene 
sa svim savjetnicima u Opštini Herceg Novi uključujući i savjetnike koji su angažovani pri 
Kabinetu predsjednice“ 
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ODBORNICA NEVENA KEKOVIĆ: 
„Ove godine Crna Gora obilježava jubilej desetogodišnjice od obnove nezavisnosti, 21.Maja. 
Na koji način će se Opština Herceg Novi uključiti u organizaciju proslave ovog najznačajnijeg 
datuma savremene crnogorske istorije?“ 
 
ODBORNICA DANIJELA ĐUROVIĆ: 
„Obzirom da je Opština Herceg Novi  obezbjedila pomoć radnicima Brodogradilišta Bijela u 
stečaju angažovanjem advokata, molim da mi se odgovori kada će biti izvršene obaveze 
plaćanja duga prema radnicima i uplata zaostalog radnog staža, a na osnovu dogovora sa 
Vladom Crne Gore?“ 
  
ODBORNIK MIRKO MUSTUR: 
„U ime predstavnika oko 65 penzionera Jadranskog brodogradilišta Bijela, penzionisanih 
neposredno pred uvođenje stečaja, koji su nam se obratili, tražim da Opština Herceg Novi 
obavijesti Skupštinu da li je do sada preduzimala aktivnosti da se pomogne ovoj grupi 
penzionera da ostvare svoja prava, jer, kako su nas obavijestili, nalaze se u lošoj materijalnoj 
situaciji i ne ostvaruju svoja zakonita primanja. 
Ukoliko do sada nisu bili upoznati sa ovim problemom, šta planiraju preduzeti u narednom 
periodu da pomognu penzionerima da ostvare svoja zakonska prava. Po informacijama koje su 
nam dostavili zajedno su skupili 2500 godina radnog staža koje su pošteno odradili i ne snose 
ni najmanju odgovornost za stečaj u Jadranskom brodogradilištu Bijela“. 
 
Predsjednik Skupštine zahvalio se prisutnim na saradnji i konstatovao da je sjednica završila sa 
radom u 12,55 časova. 
 
 
v.d. S E K R E T A R -a                                                               PREDSJEDNIK 
Milovan Benderać                                                                        Andrija Radman 
 
 
 


